
 

 

 

REFERAT FRA STYREMØTE I BRENNA VEL 25.8.22  

Deltakere er: 

Don Macdonald, Arne Egil Sagen, Einar Nygård, Omar Samarai, Sverre Kallevik, Geir 

Engelbrethsen 

Fraværende: Molly Brink 

 

 

1.  Referat fra siste møte den 7.6. ble godkjent. 
 

2. Status økonomi; det er uvanlig mange som ikke har betalt velkontingent for 1. halvår i år, vi har 
utestående over 100 000 kroner. Det sendes umiddelbart ut en SMA til alle berørte, og vi skriver 
ut purringer med en kort betalingsfrist. Styremedlemmene fordeler purringene mellom seg og 
distribueres personlig. 
 

3. Status parkering; p-plassen ved velgarasjen brukes av gjester til Bilittkroken, og vi setter opp et 
skilt som gjør oppmerksom på at dette gjelder Brenna vel. Vi har fortsatt flere parkeringsplasser 
som er utleid, og i øyeblikket har vi en ledig p-plass for utleie. 
 

4. Trafikk; vi er fortsatt plaget av altfor stor fart på vårt område, og vi skriver et brev til Oslo 
kommune og ber om tiltak, blant annet flere fartsdempere. Vi søker også klarhet i hvorvidt 
Brennaveien har forkjørsrett eller ikke fra våre private veier. 
 

5. Naboforhold: Området vårt her på Brenna er stort sett veldig pent og ordentlig, men det er 
likevel noen som har et forbedringspotensiale for hvordan uteområdet ser ut, og vi legger inn en 
tekst på hjemmesiden om dette. Vi ønsker oss også en presisering av hva reguleringsplanen for 
vårt område, og ber Oslo kommune om det. 
 

6. Asfaltering er ferdig, og det er god kvalitet over arbeidet. Vi ber om håndtering av et par mindre 
problemer som er dukket opp i etterkant. 

 

7. Lekeplasser; vi har hatt en gjennomgang og vurdering av alle lekeplassene og fått en rapport 

med en lang rekke forhold som bør oppfølges. Vi etablerer en gruppe som ser på rapporten og 

som foreslår tiltak for styret. 

 

8. Arbeidet med trappen mellom Brennagrenda og Brennastubben er påbegynt ved at alle tre-

trinn er byttet ut med metalltrinn. Nå står nederste del av trappen for tur, vi ønsker å få lagt 

metalltrinn her også. 

 



9. Trappen mellom Pasopsvingen og Pasoplia har fått forlenget rekkverk beregnet på glatt is og 

vanskelig å ta seg frem på vinterstid. 

 

10. En feil ved lysstolpene nederst i Langretta og Pasoplia ble raskt utbedret etter at vi meldte fra til 

Oslo kommune. Nå er det fortsatt et problem med et synkehull ved stolpen der graving og 

asfaltering ble foretatt i Langretta. Dette er også meldt til Oslo kommune. 

 

11. Ordningen med utlån av utstyr er ganske populær, men forventninger om å kunne låne på det 

tidspunktet som passer en selv skaper av og til uheldige situasjoner. Vi innfører nå et gebyr på kr 

100 for lån av manuelt utstyr og kr 200 for lån av motorisert utstyr. 

 

 

 

Neste styremøte blir 11. oktober 

 
 

 

    

 


